
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Mevr. Kroon, mevr. 
Dinsbach, en de heren Kuks en Lutje Wagelaar zijn afwezig. Deze laatste heeft een 
motorongeluk gehad. We wensen hem alle sterkte en herstel toe. 

Mevr. Dinsbach wordt vervangen door dhr. Poot.   

 

   

B Mededelingen  

  -   

    

C Verslag AB VRT 12 februari 2018, incl. actielijst  

  Geen opmerkingen bij verslag. Vastgesteld.  

Actielijst is puntsgewijs doorgenomen. Actiepunten tm de vergadering van 4 
december 2017 zijn afgewikkeld. Dhr. Welten verzoekt ook het punt ‘evaluatie 
werkzaamheden DB/AB’ aan de lijst toe te voegen.  

 

    

D Ingekomen stukken  

  Geen opmerkingen.   

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Overgang Veiligheidshuis naar Veiligheidsregio Twente 

Dhr. Schelberg geeft een korte toelichting. De taken van VHT zijn de afgelopen jaren 
flink toegenomen. Dat geeft nu ook een lichte financiële verhoging. 

Dhr. Kok geeft aan dat het uitgangspunt was budgettaire neutraliteit. Nu kost eea 
meer. Argumentatie mbt de workload vindt hij een bijzondere. Hij is niet overtuigd 
van uitbreiding van het management. Mevr. Raven heeft enkele vragen ter 
verduidelijking. De uren van de manager gaan omhoog. Maar als de caseload 
omhoog gaat, dan gaan toch de uren van de procesmanager omhoog? Ze mist de 
jaarplanning en jaarverslagen. Het zou goed zijn dat deze er komen. Mevr. 
Haverkamp ziet ook graag een overzicht van de hoeveelheid casussen per 
gemeente. Dit om een beter beeld te krijgen. Mevr. Van der Kolk vindt ook het punt 
van budgettaire neutraliteit niet terug. Argumentatie mbt caseload klinkt als een 
soort dreiging. Dhr. Welten heeft grotendeels dezelfde vragen als de vragen die tot 
nu gesteld zijn. De rijksbijdrage gaat niet omhoog gaat en daarom de gemeentelijke 
bijdrage extra. Maar er zit toch ook een rijkscomponent in? Voor het overige is hij 
akkoord. 
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Dhr. Hofland geeft aan dat er een interne discussie is geweest over de 
financiering/dekking. VRT biedt aan de overhead voor eigen rekening te nemen. 
Maar bodem was toch al bereikt? We moeten intern scherp zijn op wat de VRT nog 
kan betalen. Dhr. Schelberg licht toe. De manager is tevens meewerkend voorman.  
Ieder jaar komt er vanuit de stuurploeg informatie over de casussen. Inzicht is er. Hij 
zegt een jaarlijkse planning en jaarverslag toe. Vanuit de politie is er een andere 
insteek mbt de detachering van de manager. Teruggaan in het aantal casussen gaat 
pijn doen.  

 

De voorzitter vertrekt en de vice-voorzitter neemt het voorzitterschap over. 

 

Dhr. Meuleman zegt toe achter de indexering van de rijksbijdrage aan te gaan. 
Bedoeling was eea in het voorstel legitiem in beeld te brengen. Dhr. Kok geeft aan 
niet tegen te zijn, maar hij vond de bedrijfsvoeringsredenering onevenwichtig. 

 

Vergadering gaat akkoord met het voorstel. 

 

De voorzitter dankt een ieder voor de steun. 

 2 Herijking inkoop- en aanbestedingsbeleid 

Dhr. Hofland geeft een korte toelichting,  

Dhr. Kok vraagt of we bij het inkoopbeleid ook aandacht hebben voor ondermijning. 
Dhr. Hofland geeft aan dat die aandacht er is.  

Vergadering is akkoord met het voorstel.   

 

 3 Landelijke meldkamerorganisatie 

Dhr. Schelberg licht eea toe. Er is landelijk geld vrijgekomen. Dat heeft voor ons 
goed uitgepakt. Het gaat hier om een complexe klus. Mevr. Raven vraagt naar de 
extra kosten. Dhr. Wevers geeft aan dat er geen extra kosten zijn, maar dat er een 
extra incidentele bijdrage is (1,1 mln.) èn een verhoging van de structurele bijdrage 
(rijk neemt de taakstelling voor eigen rekening). Het voorstel betreft drie onderdelen: 

- Wetswijziging; deze loopt 

- Multi intake; dit blijkt lastig te zijn, voorlopig gaat de huidige werkwijze over 
en daarna wordt onderzocht welke mogelijkheden er zijn tav multi intake 

- Financiën; ligt nu voor. 

Vergadering is akkoord met het voorstel. 

 

 4 Presentatie defensie  

Dhr. Hagenaars presenteert eea over defensie en mogelijke civiele bijstand. 
Defensie is een structurele samenwerkingspartner op het terrein van veiligheid, 
zowel nationaal als regionaal. Defensie biedt verschillende mogelijkheden voor 
ondersteuning. Zie de productencatalogus op de website van defensie. 22 juni a.s. 
heeft defensie een VIP-dag georganiseerd. Uitnodigingen daarvoor zijn verzonden.  

 

    

F Ter kennisgeving   

 1 Communicatie mbt incidenten Lingen 

Mevr. Haverkamp dankt voor de duidelijke memo. Ze vraagt nog aandacht voor de 
situatie dat de veiligheid niet in het geding is, en er toch sociale onrust heerst. In dat 
kader vraagt dhr. Welten of de pers eerst navraag doet bij de VRT alvorens stukken 
te plaatsen. Dhr. Meuleman geeft aan dat dit helaas niet altijd het geval is. 

 

 2 Stand van zaken spoorwegveiligheid 

- 

 

 3 Agenda brandweer 2018 

- 
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G R  Rondvraag  

  Dhr. Welten geeft aan dat binnenkort een aantal gezamenlijke rekenkamers 
onderzoek gaat doen bij de VRT. Hij weet niet of het DB dit al weet. Hij ziet graag 
een welwillende grondhouding. Dhr. Meuleman geeft aan dat uiteraard wordt 
meegewerkt, maar verzoekt wel om verbinding met div. eerdere onderzoeken die 
gedaan zijn.   

 

    

H Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun inbreng.  

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 9 juli 2018. 

 

 

Secretaris,     Voorzitter, 

H.G.W. Meuleman                                                        S.W.J.G. Schelberg 

 

 


